
Agenda 2011-04-18 KGFS 

 

1. Annonsering Matcher – Priser/Paket – Ansvarsfördelning Beslut 

2. KGFS Biljetten – Priser/Paket – Ansvarfördelning Beslut 

3. 18:e juni Priser/paket – Ansvarfördelning  Beslut 

4. Event Tölö Dam/ U17 / 18:e juni – Ansvarfördelning Beslut 

- Arrangörsansvarig (plan, lag, domare, press) 

- Försäljning 

- Publik Program – utlottningar – kändisar – uppvisningsmatcher mm  

- Sponsorer  

- Posters uppsättning 

5. Stadgar 

6. Nytt extra årsmöte/ordförandeträff 

7. 13 – 15 årsverksamheten 

8. Övrigt 

 

Styrelse protokoll för Kungsbacka Gemensamma Fotbollssällskap 

Datum: 2011-03-07 

Närvarande: Stefan Friberg, Bertil Andersson, Eric Eldholm, Claes-Erik Eriksson, Karin Färnlöf Clarin 

Adjungerande: Eva jarl (På plan)Peter van der Brink (Utanför Plan), Barbro Olsson (Tölö Dam), Reinert 

Magnusson (Tölö Dam) 

Frånvarande: Stefan Ljungström, Hans Fredberg, Gunilla Gustavsson (På Plan), Per Arne Ekblad ( På 

plan) 

 

14. Prispaket kring U17 matcherna beslutades enligt följande:  

1 15000:- Matchpartner (Matchvärd 2011- + spelare/biljetter 18:e juni + mat 2 

  pers) 

2   7000:- Matchvärd U17 match – liten + biljetter 18:e juni + mat 2 pers) 

3   5000:- Spelare 18:e juni + mat 2 pers 

4  Priser lotteri = annons i matchprogrammet 

 

15. KGFS biljetten tas fram med hjälp av Renova och erbjuds alla medlemsklubbar med 

ungdomsverksamhet. Biljettpriset är 50:- och laget behåller pengarna själva. Kravet är att 

laget skall kunna visa upp minst 10 personer med biljetter vid 5st hemmamatcher med u17 

laget. Bonusar kommer kopplas till biljetten för att gör den än mer attraktiv. Genom 

publikstödet ökar värdet för nuvarande samarbetspartners och framtida tänkta 

samarbetspartners. Det i sin tur ökar värdet på våra intäkter och möjligheten att utveckla 

den lokala fotbollen som planerat. Kostnad för 7000 biljetter är 3460:-. 



16. 18:e juni projektet kallar till möte direkt efter påsk . Förutsatt att vi själva tillsammans med 

våra samarbetspartners kring 18:e juni kan fördela ansvaret på ett tryggt sätt, verkställs 

planerna och pressen meddelas. Målet är att samla in 75 000:- till majblomman. 

Överskjutande intäkter går till kostnadsersättningar. Eventuella vinster behålls av KGFS. 

Försäljningen på vallen den 18:e juni sköts av Tölö Dam ordinarie organisation. Denna tar 

ansvar för alla inköp och behåller vinsten. 

17. Åke Eliasson och Kjell Åke Andersson har lämnat förslaget på ändringar av stadgar. I 

huvudsak handlar förändringarna om korrigeringar för att anpassa RF stadgar till vår 

Verksamhet. Styrelsen tycker förslaget ser bra ut. Styrelsen kallar till extra årsmöte den 16:e 

maj. Detta årsmöte kommer att kombineras med en ordförandekonferens. Förhoppningen är 

att även HFF kan delta vid detta tillfälle, för att informera Kungsbacka klubbarna om 

utveckling och samarbete. 26 april beslutar HFF om detta och om besked gällande uppvisning 

av F15 / F16 i samband med 18 Juni. 

18. 13 – 15års verksamheten har beslutat tillsammans med föreningar och instruktörer, att boka 

tingbergets konstgräs på tisdagar för träning året runt. En fast stadslagsträningsdag skall 

etableras som ett begrepp. Träningstiderna skall i första hand gälla för 14 och 

15årsverksamheten. 13åringarna tränar 2 vår och 2 höst ute hos klubbarna. Därefter 

fortsätter verksamheten på Tingberget. Äldsta laget flyttas då till U - Juniorträningen på 

onsdagar med start 2011/2012. 

19. Ekonomisk uppgörelse mellan Tölö Dam, Renova och KGFS 

 KGFS står för: 

- Kostnaden för buss på ca 55.000 --> KGFS vill att Forslunds fakturerar KGFS direkt för 
tydlighetens skull. 

- Kringkostnader för Gothia Cup.  

KGFS intäkter är: 

-  sponsorpengar från Renova till U17 + Marknadsföring av KGFS 

- Material av Team Sportia/ Renova för säsongen 2011 

-  ev. överskott från matchvärdar  

Tölö står för: 

- Logi vid bortahelger 

- Arvode tränare 

- Planhyra & domarersättningar vid match på Tingbergsvallen och Hamra 

 

Tölö Dams intäkter är: 

- Bidrag Svenska spel 

- Biljett & Kiosk vid Tingbergsvallen & Hamra 

- Busspengar medföljande föräldrar/supporters 



 

20. Lindälvgymnasiet vill får upp frågan om en inomhusarena för fotboll på dagordningen, 

tillsammans med KGFS och Tölö Dam. Eventuellt är även Rigor intresserade. KGFS ställer sig 

positiva till förfrågan och är beredda att kalla parterna till möte inom kort i sällskap av KBA 

Fritid. 

21. Systemet för att fördela träningstiderna i kommunen måste ses över. Fotbollen måste ta ett 

gemensamt större ansvar i frågan och se till att planerna utnyttjas effektivt och att det är rätt 

lag på rätt plast vid rätt tillfälle. Processen startar med årsmötet 16:e maj. 

22. Nästa styrelsemöte är satt till den 13 juni kl 18:00 på Energigatan 17F. 

 

Inga övriga frågor behandlades under mötet. 

För styrelsen:    Justeras 

 

Stefan Friberg    Karin Clarin Färnlöf 


